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Geachte commissie,

In de wijk Duttendel en Wittebrug is in het algemeen positief gereageerd op de 
plannen om het voormalige KLM-kantoor om te vormen tot een gebouw met een 
gedifferentieerde bestemming.
De beelden die we tot nu toe ter inzage kregen stemmen ons hoopvol. Met name 
ook het voornemen om het parkeren onder het duinlandschap aan te brengen.

Onze echte zorg is de samenhang van oud- en nieuwbouw alsmede de dialoog 
die de nieuwbouw met de bestaande bebouwing van de buurt moet aangaan.
Die zorg is met name gewekt door het ontbreken van een gemeentelijke 
stedenbouwkundige visie op het gehele gebied terwijl wel het aantal 
nieuwbouw-meters recent is opgevoerd (ten opzichte van de bieding). Wij hebben 
daarover binnenkort een overleg met de wethouder.

De impressies van het monument die bij de omgevingsaanvraag zijn gevoegd, 
geven een onvolledig beeld omdat in het geheel geen rekening is gehouden met 
nieuwbouw.
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De reden dat we hier inspreken is om onze zorg met u te delen.

Dank u.


